
Factsheet (versie 14-12-2021) Reconstructie Zabiapark e.o. versie (n.a.v. eerste digitale bewonersavond week 46 (2021)

NR Vraag Antwoord

1.00 ALGEMEEN

1.01 Wat is het beste moment om de tuin op te hogen? Het advies van de gemeente is de tuin op te hogen als de openbare ruimte gereed is. U weet dan 

exact op welke hoogte aangesloten moet worden voor het straatwerk.  

1.02 Neemt de gemeente ook de verhoging/verharding van de 

brandpoorten/achterpaden mee?

De gemeente gaat alleen het kadstrale deel wat de gemeente toebehoort (openbaar gebied) in de 

reconstructie meenemen. Brandpoorten/Achterpaden behoren meestal niet tot het openbaar 

gebied. 

1.03 Wordt er door de gemeente zand geleverd voor de ophoging van de eigen 

tuin en kruipruimtes? 

De gemeente levert geen zand voor de ophoging van de tuin of de kruipruimtes.

1.04 Is het mogelijk om gezamenlijk, tegen de daartegenover staande kosten, voor 

wie dat wil, via bemiddeling door de gemeente, een aannemer in de arm te 

nemen om de tuinen etc. op te hogen, en de riolering weer op schot

te brengen?

De gemeente zal niet bemiddelen in het gezamenlijk ophogen van tuinen. Als dat wenselijk is 

moeten bewoners dat zelf organiseren.

1.05 Waarom is artikel 150 van de gemeentewet (inzake inspraak) niet toegepast? Er is voldoende ruimte voor inspraak. Op de online bewonersbijeenkomst is aangegeven hoe dit 

wordt vormgegeven. Gemeente heeft een voorlopig ontwerp opgesteld dat is gepresenteerd en is 

toegelicht. Naar aanleiding van deze presentatie ontvangen we graag aandachtpunten, 

opmerkingen en vragen van bewoners. We hebben aangegeven dat dit kan tot uiterlijk 3 december. 

Vervolgens worden alle binnen gekomen reacties besproken binnen het projectteam van de 

gemeente. 

1.06 Wordt de straatverlichting vervangen? De lichtmasten en armaturen zijn nog niet aan vervanging toe en worden hergebruikt.

1.07 Hoe moet ik een aanvraag doen voor een openbare oplaadpaal? Bewoners kunnen een aanvraag indienen via de website van de gemeente. (zoekterm: openbare 

oplaadpaal aanvragen).

1.08 Worden de eigenaren van huurwoningen ook geinformeerd over de 

reconstructie?

Huiseigenaren worden naast de bewoners schriftelijk op de hoogte gebracht over de reconstructie.

1.09 In februari van dit jaar is onze voortuin vernieuwd, deze heeft nu een flinke 

helling zodat deze aansluit op de openbare ruimte. We waren niet op de 

hoogte van de plannen voor de verhoging van de openbare ruimte. Kan de 

gemeente financiel compenseren als we de tuin moeten aanpassen?

De gemeente zal ten behoeve van de stabiliteit en bereikbaarheid van het opgehoogde trottoir een 

geleidelijke overgang van ca. 1 meter tot binnen de perceelsgrens creëren voor de bewoners. Alleen 

het grondwerk en herstraten wordt door de gemeente verzorgd. De ophoging/aanpassing van het 

overige eigen perceel dient door de bewoners zelf en op eigen kosten te geschieden. Indien dit niet 

gebeurt kan het water zich hier verzamelen, wat op zijn beurt weer kan leiden tot wateroverlast.

2.00 VERKEER

2.01 Kan er éénrichtingsverkeer worden ingesteld t.p.v. de Evenaar en 

Zambiapark?

De gemeente is terughoudend met het instellen van één richtingsverkeer binnen verblijfsgebieden 

aangezien hier ook best wel wat nadelen aan zitten. De reisafstanden worden bijvoorbeeld 

gemiddeld langer en er wordt vaak harder gereden wat de oversteekbaarheid niet ten goede komt. 
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2.02 Kunnen er  schuine parkeervakken in de Evenaar worden aangelegd? 

(gemakkelijker in- en uit steken van auto's , kleinere draaicirkel.)

Schuine parkeervakken kunnen inderdaad een goeie optie zijn bij één richtingsverkeer. Aangezien 

we dat in de Evenaar niet gaan instellen is het maken van schuine parkeervakken niet aan de orde.

2.03 Kunnen er  wegversmallingen aan de Evenaar gemaakt worden? De gemeente heeft niet gekozen voor wegversmallingen. De rede hiervoor is dat het een onrustig 

straatbeeld geeft en d eveiligheid voor langzaam verkeer niet verbetert. Het kost veel ruimte wat 

ten koste gaat van het aantal parkeervakken.

2.04 Kunnen er  extra brede parkeervakken ter hoogte van de Evenaar 170 

gemaakt worden?

Er worden geen extra bredere parkeervakken aangelegd.

2.05 Kunnen er nog meer parkeerplaatsen aan de Evenaar aangelegd worden? In nieuwe ontwerp zijn 6 extra parkeerplaatsen opgenomen. De verwachting is dat dit al een 

aanzienlijke verlichting geeft op de parkeerdruk.

2.06 Komen de verkeersdrempels die nu op de rijbaan rondom het Zambiapark 

liggen terug?

Ja, deze komen weer terug.

2.07 Hoe ziet de versmalling van de Marokkostraat er precies uit? Er wordt een verhardingsstrook(trottoir) aan de kant van de school gecreeerd. Voor twee 

richtingsverkeer is een bredere straat nodig dan voor eenrichtingsverkeer. De Marokkostraat voor 

de schoolpleinen langs is inmiddels eenrichtingsverkeer geworden. De straat breedte wordt hier nu 

op aangepast (van 4,50 naar 3,50m). De extra ruimte wordt aan de schoolkantzijde ingericht als 

voetpad zodat kinderen veilig naar het schoolplein kunnen lopen.

3.02 Kan er een drempel aangelegd worden aan de achterzijde van Zambiapark 

woningblok 38 t/m 56? 

Ja, er wordt een drempel in de pad toegevoegd in het ontwerp.

2.03 Kunnen er voorzieningen opgenomen worden in het ontwerp zodat inritten 

goed bereikbaar blijven? 

Hier is naar gekeken. Aan de achterzijde van Marokkostraat nummer 76 wordt een paaltje geplaatst 

.

3.00 VERHARDING

3.01 Op de presentatietekening is in de Tanzaniastraat ruimte ingetekend om 

afvalrolcontainers op te stellen. Deze ruimte is kleiner geworden en zal 

ervoor zorgen dat er te weinig plek is. Kan deze ruimte groter gemaakt 

worden in het ontwerp? 

Het ontwerp wordt aangepast. Deze ruimte voor het opstellen van afvalrolcontainers wordt groter 

gemaakt.

3.02 Blijft de parkeervakindeling (in ieder geval in Nigeriapad) bestaan?  Ja, die blijft hetzelfde.
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3.03 Bij de ingang van Nigeriapad komt links een extra groenvak(t.h.v. hoogte van 

Marokkostraat 76) . Kan dan  het bestaande groenvak aan de rechter zijde 

vervallen (T.h.v. Nigeriapad 17)? Er ontstaat dan 1 extra parkeervak.

De kleine ruimte  is te klein om een extra parkeervak aan te brengen. Ook het uitzicht zou teveel 

belemmerd worden. 

3.04 Klopt het dat op de tekening huidige situatie de ondergrondse afvalcontainer 

(Zuiderkeerkring/Tanzaniastraat), ontbreekt?

Deze container wordt toegevoegd aan het ontwerp. 

3.05 Langs de Amerikalaan is er een pad aangelegd langs het water voor 

hondenbezitters. Kan dat ook langs de Evenaar?

Er is onvoldoende ruimte om een pad aan te leggen . Het talud is stijl en de bomen hebben  

voldoende groeiruimte nodig.

3.06 Het weer gaat steeds extremer worden, wordt hier rekening mee gehouden 

bijv in de vorm van waterdoorlatende stoeptegels?

Er wordt bij het opstellen van het rioleringsontwerp rekening gehouden met de toekomstige 

verwachting van zwaardere regenbuien. Er worden geen waterdoorlatende stoeptegels toegepast.

4.00 GROEN  

4.01 Worden de bomen aan de Evenaar gekapt?  Uit de boom effect analyse is naar voren gekomen dat de bomen aan de Evenaar niet zomaar een 

reconstructie gaan overleven. Er wordt gekeken of er mogelijkheden zijn voor het behoud van 

bomen door bijvoorbeeld een kunstgreep of hulpmiddelen uit te voeren. Het is nu dus nog niet 

helemaal zeker of de bomen gekapt gaan worden. Dit heb ik ook verteld op de 

bewonersbijeenkomst en is ook verwoord in het verslag (dia 12).

4.02 Aan de zijkant van Marokkostraat 36 tussen de haaks parkeervakken staan 3 

bomen ingetekend in het ontwerp. Kan dat gewijzigd worden naar 2 bomen 

zoaks in d ehuidige situatie ook is? Dit levert een extra parkeer vak op en 

zorgt ervoor dat er geen boom dicht tegen particulier terrein aan komt te 

staan.

Het ontwerp wordt aangepast van 3 bomen naar 2 bomen.

5.00 Riolering en Kabels & Leidingen



Factsheet (versie 14-12-2021) Reconstructie Zabiapark e.o. versie (n.a.v. eerste digitale bewonersavond week 46 (2021)

NR Vraag Antwoord

1.00 ALGEMEEN

1.01 Wat is het beste moment om de tuin op te hogen? Het advies van de gemeente is de tuin op te hogen als de openbare ruimte gereed is. U weet dan 

exact op welke hoogte aangesloten moet worden voor het straatwerk.  

1.02 Neemt de gemeente ook de verhoging/verharding van de 

brandpoorten/achterpaden mee?

De gemeente gaat alleen het kadstrale deel wat de gemeente toebehoort (openbaar gebied) in de 

reconstructie meenemen. Brandpoorten/Achterpaden behoren meestal niet tot het openbaar 

gebied. 

5.01 Wat zijn de mogelijkheden en kosten voor het aanleggen van een eigen 

aansluiting aan het buitenriool? Heeft u nog meer soortgelijke verzoeken van 

huiseigenaren ontvangen?

Ja, in uw geval kunt u eigen rioolaansluitingen voor vuilwater en voor regenwater aanvragen. 

Hieraan zijn de kosten voor nieuwe rioolaansluitingen verbonden. Wel is het zo dat voor Nigerpad 

11 t/m 17 de blokaansluitingen (vuilwater en regenwater) ter plaatse van uw woning, Nigerpad 11 

op het riool zijn aangesloten. De blokaansluingen kan de gemeente niet verplaatsen. Of er naast de 

blokrioolleidingen onder uw woning nog plaats is voor individuele rioolleidingen en of uw 

rioolleidingen los te koppelen zijn van de blokriolering dient u zelft na te (laten) gaan. Ook is niet in 

alle straten (over de gehele lengte) een DWA-riool aanwezig als dat nu ten gevolge van 

blokaansluitingen ook niet nodig is. De gemeente past het riool ontwerp daar niet op aan. Als er 

voor het huis al wel een DWA-riool ligt dan is er vanuit de gemeente geen belemmering voor een 

nieuwe individuele aansluiting. 

5.02 Wij hebben op de evenaar voor ons huis een waterkraan/aansluiting in de 

stoep. Wat gaat daarmee gebeuren? Blijft die behouden?

We doen de aanname datde brandkraanwordt bedoeld. Zoals we nu verwachten blijven deze op 

dezelfde locaties zitten.

5.03 wat gebeurt er met de hemelwater wat tegenwoordig goed 

hergebruikt kan worden??

Het hemelwater wordt via een apart regenwaterriool afgevoerd naar de watergangen.

5.04 Onze kruipruimte is vochtig. Kan hier wat aan gedaan worden? Voor het  niveleren van lagdurige verhoging van het grondwaterniveau in natte perioden wordt door 

de gemeente de drainage in de weg vernieuwd. De perceeleigenaren zijn zelf voor een goede 

verwerking van het regen- en grondwater op hun eigen perceel verantwoordelijk. Als het te veel aan 

regenwater niet op het eigen perceel verwerkt kan worden mag het afgevoerd worden naar het 

gemeentelijk regenwateriool. Voor de afvoer van hoog grondwater in het perceel  kan een 

particuliere drainage aangesloten worden op het gemeentelijke drainage. Hierbij is de voorkeur voor 

blokdrainage. 

Voor een analyse van de situatie is het ook belangrijk om meer te weten over de eventuele 

grondwateroverlast in de kruipruimte, zoals: is de kruipruimte altijd vochtig? / staat er vrijwel 

permanent water in? Is het erger na een hevige regenbui? Afhankelijk van de situatie zijn er 

verschillende type maatregelen die de perceeleigenaar kan nemen.

5.05 Hoe zit het met de water- gas- en elektriciteitsleidingen? Kabels van telefoon, 

en internet zoals glasvezel- coax- en telefoonkabels?

De aannemer dient zorg te dragen voor het in stand houden en niet beschadigen van de bestaande 

kabels en leidingen.



Factsheet (versie 14-12-2021) Reconstructie Zabiapark e.o. versie (n.a.v. eerste digitale bewonersavond week 46 (2021)

NR Vraag Antwoord

1.00 ALGEMEEN

1.01 Wat is het beste moment om de tuin op te hogen? Het advies van de gemeente is de tuin op te hogen als de openbare ruimte gereed is. U weet dan 

exact op welke hoogte aangesloten moet worden voor het straatwerk.  

1.02 Neemt de gemeente ook de verhoging/verharding van de 

brandpoorten/achterpaden mee?

De gemeente gaat alleen het kadstrale deel wat de gemeente toebehoort (openbaar gebied) in de 

reconstructie meenemen. Brandpoorten/Achterpaden behoren meestal niet tot het openbaar 

gebied. 

6.00 UITVOERING

6.01 Tijdens werkzaamheden riool. kunnen we dan wc niet gebruiken? Hoelang? Ja, er zal tijdens de werkzaamheden een korte periode zijn dat er geen gebruik kan worden gemaakt 

van het toilet.  De aannemer die het riool vervangt zal u daar tijdig over informeren.
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